
Vážení rodiče,

byl jsem požádán a s radostí jsem souhlasil, že budu kandidovat do Školské rady jako
zástupce rodičů na naší základní škole Slovenská. Jmenuji se Michal Tobrman a na základní
škole mám syna ve 3.B. a dceru ve 2.A. Druhá dcera na základní školu nastoupí snad za
dva roky. V případě zvolení bych tedy zastupoval především rodiče žáků z prvního stupně.

Kromě své podnikatelské činnosti působím již třetím rokem jako učitel dějepisu a geografie
na střední škole na Vinohradské ulici. V oblasti školství na Praze 2 se angažuji od roku 2010
jako člen odborné komise, která se primárně zabývá školstvím na naší městské části.
Zajímá mě kvalita vzdělání na našich školách, a proto jsem spoluvytvořil dotazník týkající se
spokojenosti, který nedávno proběhl ve školách na Praze 2 a s jehož výsledky budete určitě
brzy seznámeni.

okud jste se v posledních dvou letech zúčastnili pravidelných grilování na dvoře naší
základní školy, možná si mě pamatujete jako toho, kdo stál za grilem :-) V této tradici
bychom měli určitě dále pokračovat. Příjemná rodinná atmosféra školy je pro mě velice
důležitá a přátelské vazby mezi rodiči bychom měli nadále rozvíjet a podporovat, protože
minimálně na prvním stupni problémy našich dětí řešíme především my.

Rád bych, aby se na mě obraceli všichni rodiče s jejich problémy a zejména s návrhy na
zlepšení fungování naší školy. Někteří rodiče to již dělají a já vítám jejich zapojení. Když se
na mě obrátil současný předseda Školské rady Antonín Kokeš, jestli mohu pomoci s
grilováním, neváhal jsem, když jsem zjistil, že je ve škole nedostatek míčů, zakoupil jsem je,
na přání rodičů jsem také řešil kvalitu vody v bazénu v Riegrových sadech a rovněž jsem se
snažil řešit nedostatečnou kapacitu pro sportování ve škole, i když zatím neúspěšně. Rád
bych v této aktivitě pokračoval a jsem otevřen dalším návrhům a podnětům od rodičů.

V příštích letech nás čeká hlavně dlouho očekávaná rekonstrukce naší školy, na kterou se již
dlouhá léta čeká. Bude to pro nás zásadní posun, co se týče nových učeben, jídelny,
kuchyně, hřiště a dalších zařízení. Současně se v oblasti školství očekávají další změny ve
výuce, na které budeme muset reagovat. Stále více se u našich dětí projevují psychické
problémy a digitální závislost, a do toho všeho se pomalu začíná prosazovat umělá
inteligence, která má potenciál proměnit celou společnost. Nikdo z nás však neví, jaká
budoucnost nás čeká. Je tedy důležité být připraven a flexibilní vůči případným změnám a
výzvám.

V naší škole momentálně panuje pozitivní atmosféra. To je zásluha paní ředitelky,
pedagogického sboru a nepedagogických pracovníků, stejně jako rodičů, ale hlavně dětí, o
které se především jedná. Udržet si chuť k celoživotnímu vzdělávání a neustále se rozvíjet je
klíčem k tomu, abychom se v dnešním světě neztratili.

Neváhejte se na mě obrátit s vašimi dotazy, nápady a připomínkami. Pokud mi dáte váš
hlas, mohu slíbit, že vám budu nadále naslouchat a hájit především zájmy našich dětí.

Michal Tobrman
tobrman@gmail.com
731 462 730
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